

Styremøte 22/9 2014

Når: 08:15

Hvor: det iskalde Møterommet

Tilstede: alle

1. Status Bingo:

a) Premier:

Odd Vegard spør hvilket budsjett vi skal ha på premiene. Foreslår en gradvis økning i verdi på premiene så folk blir hele kvelden til førstepremien skal deles ut. **Jonas** foreslår å bruke 3000kr på premier. Alle stemmer for, altså **vedtatt**. Fin anledning til å få brukt litt penger + drar på litt ekstra første gang så det kan bli populært å komme på bingo + at ordet blir spredt om kickass premier.

b) Søke om ekstra støtte fra SU

Nei, vi søker ikke om støtte fordi vi må passe på så vi ikke går i overskudd når året er omme.

c) PR

Kan noen ta ansvar for å høre med Kjellern om vi eventuelt kan selge bongene via dem og dermed via kortterminal? Diskuteres. Uansett avgjøres det å minne på folk som kommer at de MÅ MÅ MÅ ta med kontanter.

Odd Vegard foreslår å legge ut plakater for arrangementet også på lesesalene på Helga og på Sophus. Vi blir enige om dette. **Odd V** mailer med Shane og fikser så vi får skrevet ut i a5-format.

d) Etc

- 2000 bingobonger er bestilt for 100 kr (+200 kr frakt).
- Bingomaskin: fikk ikke noe napp hos Torshov Bingo, så vi prøver med en midlertidig løsning og kjøper ikke en egen før vi får sett hvor godt det eventuelt slår an. I såfall får vi ta en runde på det etter jul og se om det vil være verd det å investere i en egen maskin.
- **Jonas** legger fram forslaget om å kjøpe inn noe annet snacks til arrangementet, og dermed noe annet enn saltstenger. **Nikolai** er kynisk og foreslår at vi kjøper noe salt snacks fordi da drikker folk mer = gøyere med bingo. Hvilket beløp skal brukes på snacks/godteri? **Jonas** foreslår 300kr, stemmes over, alle er enige i dette beløpet.

Vedtatt.

- **Torsdag 25/9:**

Kake: Jonas, Tonje, Cato, Vilde, Christoffer **Ansvar:** Odd V, Nikolai, Bjørn

2. Fagsosial kveld

a) Samarbeide med LPU?

- **Christoffer** har ikke snakket med Andreas i LPU.
- **Jonas** foreslår at i steden for å samarbeide med LPU, så kan vi høre om vi kan være med på SUs arrangement med Håvard superlærer (husker ikke etternavnet og orker ikke google. Dere vet) og filmkveld, hvor SU ser for seg at episoder fra programmet hans blir vist og at han prater litt rundt det. Vi vedtar at **Odd V** og **Jonas** (som sitter i SU) sjekker opp om de vil ha oss med.
- (**Christoffer**) slipper da eventuelt å ta kontakt med Andreas ;-))

3. Forslag til angre arrangementer

a) Lektorløpet

Blir vel egentlig ikke diskutert. Oops.

b) Hva har arrangementskomitéen å melde?

Vil se an om bingo blir en hit, dersom konseptet slår an så trenger det vel strengt tatt ikke å utvikles særlig mer enda.

4. Referat fra ULF

Kjellern skal kanskje begynne å ha “stipendpils” på onsdager, ikke så mye mer ble sagt på møtet. De vedtok bare at en champagneballkomité skulle opprettes (men **Vilde** er jo allerede valgt fra oss til å sitte der så null stress)

5. Helga Hele Uka

- Christoffer og Anna var på møtet. **Christoffer**: i fjor var det andre gang det ble arrangert, og det var mye større enn året før der igjen. I år er det ambisjoner om å booke enda større artister enn tidligere. På møtet hadde de idémyldring om hvilke artister man kunne ha – må finne riktig type artister med tanke på hvordan Kjellern er utformet.
- Nytt styre ble også valgt, da HHU er en egen “forening”: Leder: Petter Skadsheim, Nestleder: Daniel Sandbakken Nilsen, Bookingansvarlig: **Anna** (woho!!), PR-sjef: **Christoffer** (wohoo!!), Ansvarlig for funksjonærer: en eller annen Vilde (ta kontakt med henne dersom noen vil melde seg som frivillig).
- Noen (alle egentlig) av oss bør melde seg til å være med som frivillig i år: for eksempel kan vi stå i foajeen (som i følge **Christoffer** er det mest chilleste).
- **Andreas** lurer på hvilke arrangementer man ser for seg. **Christoffer**: Da HHU er såpass langt fram i tid enda har man ikke så mye konkret, men mest sannsynlig (som i fjor) blir det et fagsosialt arrangement, quiz arrangert av LeP (dette idémyldrer vi på senere siden HHU tross alt er i mars), og revy hver kveld.

6. Eventuelt

a) Betaling til hytteturen

- HUSK HUSK HUSK frist for innbetaling er 1.oktober
- 200kr settes inn på kontonummer 3090 14 19325
- Hytteturkomitéen (har vært flinke :)): booket hytte, **Tonje** skal fikse kjøretillatelse, biler er fikset, system for innbetaling er fikset he he
- **Christoffer** spør om hvor mye de 200kr vi betaler på forhånd dekker og om vi eventuelt må betale etterpå? **Tonje**: det spør på hvor mye ved vi bruker.
- Tips frå coachen (**Christoffer**): hytta var ikke helt ren/ryddig forrige gang det var hyttetur. De som kommer først må prøve å ordne litt før resten kommer. Det anbefales også å ta med tøfler/innesko fordi det var veldig kaldt der i fjor pluss at det tok litt tid før hytta var ordentlig varm
- **Jonas** sier at hytteturkomitéen fikser en huskeliste før turen, plussat de reiser opp først for eventuell rydding og støvtørking. Vi må huske vandunkene, btw.
- **Silje** spør om hvilke fasiliteter Streptokåken har. Ikke innlagt vann, her er det bare utedo. Badstu, men ikke dusj.
- Det avgjøres at **Whiskeyflaska** på kontoret skal være med som hedersgjest

b) Mailinglister

- Skal vi eventuelt videresende referatet fra årsmøtet til ILS så de kan videresende til de nye studentene som ikke er på lista?
- **Christoffer** foreslår en vedtektsendring til neste gang: i stedet for at alle lektorstudentene skal på referatet på mail, så ordner vi en blogg hvor vi legger det ut (eventuelt på Facebooksiden) så kan de som vil lese det der (og vi slipper at folk blir sure fordi de får mail)
- **Mia** skal sende ny mail til ILS og ~~spørre om~~ KREVE at det videresendes til lektorstudentene vi ikke har mailadressen til. ;-)

NESTE MØTE:

Fredag 10/10 klokken 08:15, med frokost.

Alle skriver på forhånd hvilket pålegg de tar med.

Jonas: halvparten tar med, blir alt for mye pålegg hvis ikke. Vi betaler også en egenandel for pålegget, tar seg bedre ut enn at vi bruker masse LeP-penger på mat til oss selv.